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Vragen van het lid Van Bemmel (PVV) aan de minister van Infrastructuur en 
Milieu over het bericht dat de decentrale overheden verloedering van 
bedrijventerreinen negeren (ingezonden 13 januari 2011). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het onderzoek van de Randstedelijke Rekenka-
mer, het publicatierapport «Regie op herstructureren bedrijventerreinen»? 

Vraag 2
Deelt u de mening dat het stimuleren van de verkoop van bedrijfskavels 
boven de marktprijs geen overheidstaak is, maar dat dit overgelaten moet 
worden aan de markt? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat het regionaal verevenen van grondprijzen een politiek 
correcte term is voor grondprijsafspraken maken? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat het leefbaar houden van bedrijventerreinen een 
verantwoordelijkheid is van de decentrale overheden en dat het Rijk hier geen 
leidende rol in moet nemen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Indien de provincies in de toekomst tekortschieten bij het leefbaar houden 
van bedrijventerreinen, bij wie ligt volgens u dan de verantwoordelijkheid?
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